
 

 

 

Številka: 90000-7/2023-14        K 2. točki   

Datum: 22. 5. 2023                                                                                          5. seje  

 

MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

Zadeva: Zahteva za utemeljitev postavitve dveh prometnih znakov na območju Viča 

 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana, postavljam kot Samostojna svetnica NSi 

županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje:  

Februarja letos se je na Viču, pred prehodom Viške ceste čez železniško progo (na obeh straneh), pojavil 

prometni znak, ki prepoveduje prehod kolesarjem in voznikom motornih koles oziroma mopedov. Znak 

je bil postavljen brez vnaprejšnjega opozorila in pojasnila občanom ali vodstvu osnovne šole Vič, ki 

železniški prehod uporablja pri tečaju kolesarske vožnje.  

Prometni znak stoji nekaj metov oddaljen od prehoda čez železniško progo. Ko se kolesar ali motorist 

pripeljeta do njega, nimata možnosti zaviti ne na levo (polna črta) ne na desno (ni ulice). Iz smeri proti 

mestu je sicer cesta na desno, vendar znak stoji za tem križiščem. Peljeta lahko edino naprej, za kar pa 

bosta plačala kazen 40 €. Prehod čez progo je vsakodnevna pot za otroke, ki obiskujejo OŠ Vič, prav tako 

je tudi pot za veliko občanov ČS Rožnik, ki se s kolesi vozijo proti mestu in vsi ti zdaj zaradi prometnih 

znakov delajo prekrške.  

Prehod uporabljajo učitelji OŠ Vič kot del kolesarskega poligona za pripravo na kolesarski izpit, kar je 

sedaj onemogočeno. 

Na spletni strani Oddelka za gospodarske službe in promet lahko preberemo Navodila za načrtovanje 

prometnih ureditev MOL  iz leta 2012, v katerih pa ni omembe železniškega prometa, kot enega izmed 

dejavnikov prometa v Ljubljani, saj vemo, da imamo v mestu še vedno 28 nivojskih železniških prehodov. 

Ti prehodi ponekod pomenijo podaljšanje časa vožnje, povsod pa še vedno nevarnost za življenja. 

Vodjo Oddelka za gospodarske službe in promet, gospo Majo Žitnik in pristojne na Oddelku za 

načrtovanje in izvajanje prometa sprašujemo, iz kakšnih razlogov in na podlagi katerih dejstev in 

ugotovitev o varnosti prometa, sta se na Viški cesti pojavila zgoraj omenjena prometna znaka. Če ni 

utemeljene in varnostno podprte razlage, predlagamo da se jih umakne. Če pa sta znaka del spremenjenega 

prometnega režima na tem delu Ljubljane, je potrebno to občanom zelo jasno in na primeren način 

povedati in utemeljiti. 

Lepo pozdravljeni, 

 

Mojca Sojar l.r. 

Samostojna svetnica NSi 

 


